
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave dňa 20.10.2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda Ladislav Dávid, privítal všetkých prítomných a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Ako bod 2 namiesto rôzne navrhol informatívnu správu  - 

Zriadenie siene slávy a do bodu rôzne informatívnu správu zo stretnutia poslanca NR. Všetci 

prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie 

a jednomyseľne ho schválili.  

 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:   - 

Členovia komisie hlasovali: 6 
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Plnenie uznesení 

Členovia komisie športu plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

 

 

k bodu č. 1 

Informatívna správa o predložení Žiadosti o poskytnutie grantu na projekt – 

Multifunkčná športovo-kultúrna hala Rožňava 

Michal Domik, primátor mesta - Úrad vlády SR zverejnil výzvu prostredníctvom Nórskych 

grantov na predkladanie žiadostí o projekt Miestny rozvoj, znižovanie chudoby a inklúzia 

rómov, kód výzvy LDI02. Mesto Rožňava sa do tejto výzvy má v pláne zapojiť s projektom: 

„Multifunkčná športovo- kultúrna hala Rožňava “. Cieľom zrealizovania tohto projektu je 

podpora intervencií na úrovni komunity priamo prospešných marginalizovaným rómskym 

komunitám prostredníctvom integrovaného prístupu, t. j. prepojením viacerých intervencií na 

zlepšenie ich postavenia a príležitostí v oblasti vzdelávania, zamestnanosti, zdravia, bývania 

alebo nediskriminácie. Očakáva sa tiež, že miera akceptácie rómskej menšiny sa zvýši na 

miestnej úrovni, okrem iného prostredníctvom realizácie aktivít na preklenutie rozdielov. 

Aktivity na preklenutie rozdielov sa považujú aktivity, na ktorých sa spoločne podieľajú ako 



rómovia, tak aj nerómovia, pomáhajúce znižovať rozdiely medzi majoritou a Rómami. 

Oprávnenými výdavkami sú aj náklady na budovanie infraštruktúry, v rámci ktorých plánuje 

mesto Rožňava zrekonštruovať Zimný štadión v Rožňave. V rámci rekonštrukcie sa vytvoria 

učebne, ktoré budú slúžiť na aktivity súvisiace so zamestnaním (kurzy výroby, školenia), 

aktivity súvisiace so vzdelaním ( vyučovacie predmety po škole, krúžky, kurzy IT- IKT učebňa 

pre vzdelávanie), opláštenie existujúceho zimného štadióna, výstavba šatní v priestore haly, 

realizácia vzduchotechnického zariadenia do multifunkčnej haly a stavebné úpravy. 

Zrealizovaním tohto projektu sa skvalitní, zlepší, zefektívni a posilní sociálna a hospodárska 

súdržnosť, zlepší sa sociálna inklúzia marginalizovaných rómskych komunít a zvýšia sa 

kapacity organizácií pôsobiacich v oblasti sociálnej inklúzie marginalizovaných rómskych 

komunít.  Minimálna výška grantu je 200 000 €, maximálna výška grantu je 1 000 000 €, 

spolufinancovanie 0 €. 

Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:    Informatívna správa o predložení Žiadosti o poskytnutie grantu na projekt – Multifunkčná 

športovo-kultúrna hala Rožňava 

Číslo uznesenia:   01/10/2020 

Členovia komisie hlasovali:  6 
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Uznesenie č. 01/10/2020 – komisia športu odporúča mestskému zastupiteľstvu súhlasiť,  aby 

mesto Rožňava predložilo žiadosť o poskytnutie grantu vo výzve s kódom LDI02 pre projekt 

s názvom „Multifunkčná športovo-kultúrna hala Rožňava“. 

 

bod č. 2 

Informatívna správa - zriadenie siene slávnych  

L. Dávid -  Olympijský klub Gemer Rožňava prostredníctvom mesta požiadal o poskytnutie 

priestorov v OKC na zriadenie „SIENE SLÁVNYCH ROŽŇAVSKÉHO OKRESU“, a to 

miestnosti 5 a 6. Mestské zastupiteľstvo uzn. č. 115/2020 zo dňa 24.9.2020 schválilo bezplatnú 

výpožičku nebytových priestorov v budove OKC na prízemí miestností 5-6. Nakoľko sa píše 

o miestnosti 5-6 bolo myslené, že ide o dve miestnosti. Faktom však je, že miestnosť je jedna. 

Pretože sú potrebné dve miestnosti, a to jedna ako výstavná miestnosť a druhá na športový 

archív (uskladnenie fotografií, športového materiálu resp. zriadenie malej športovej knižnice...). 

Na to by bola vhodná miestnosť č. 2, o ktorú by mohlo mesto požiadať technické služby za 

účelom vyššie uvedeného využitia.  

 

Členovia komisie informatívnu správu berú na vedomie. 



Rôzne:  

Informatívna správa zo stretnutia s poslancom NR SR 

 

L. Dávid – v uplynulých dňoch mesto navštívil poslanec NR SR podpredseda výboru pre 

vzdelávanie, vedu, mládež a šport Radovan Sloboda. Spolu s primátorom mesta a štatutármi 

niektorých športových klubov konzultovali terajšiu situáciu športu na Slovensku a vízie výboru 

ako pomôcť športovým klubom do budúcnosti. Výbor podal návrh na vzdelávacie voľnočasové 

poukazy cca v hodnote 770 €. Poukazy by sa mohli rozdeliť na viac častí, a na rodičoch by 

záležalo pre ktorý športový klub bude odovzdaný. Klubom by finančná pomoc vo forme 

poukazu pomohla  a bola by väčšia šanca  možnosti získania poukazov  pre viaceré kluby.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Erika Švedová                                             Ladislav Dávid  v.r. 

tajomníčka komisie                predseda komisie 


